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Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i brev af 27.05.2011 stillet 
følgende spørgsmål nr. 444 (Alm. del) som hermed besvares. Spørgsmålet er stillet efter 
ønske fra Pia Olsen Dyhr (SF).

Spørgsmål 444:

”I Fiskeritidende den 26. maj 2011 fremgår det, at der er afholdt et møde mellem
den danske fødevareminister og dennes norske kollega. Vil ministeren
oplyse, om Skagerrak-aftalen blev diskuteret på mødet, og hvordan henholdsvis
den norske og danske forhandlingsposition er i forhold til at gøre et discardforbud
til en del af en kommende aftale om fiskeriets præmisser i Skagerrak?”

Svar:
Jeg kan bekræfte, at Skagerrak-aftalen blev drøftet på mødet. Min norske kollega og jeg
er enige om at indføre et discardforbud i Skagerrak i forbindelse med en kommende 
aftale om fiskeriet i Skagerrak.
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